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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2016/17:28 Kungliga Operan

När den planerade renoveringen av Kungliga Operan debatterades i riksdagen 
den 22 april var beskedet från kultur- och demokratiministern att regeringen 
inom kort skulle återkomma med besked om när man avser att trycka på 
startknappen för den renovering och tillbyggnad som Kungliga Operan 
behöver.

Därför är det med viss besvikelse som man läser regeringens 
budgetproposition. Där är det plötsligt bara inventarier som ska renoveras. Är 
det att lappa och laga som gäller?

Den medierapportering som vi nu tar del av skapar mer förvirring än bringar 
klarhet. Kultur- och demokratiministern hänvisar till att hon väntar på 
ytterligare svar från Statens fastighetsverk, som presenterade sin förstudie i maj 
2015, innan regeringen kan ta beslut om renoveringen. Något uppdrag att 
komplettera förstudien i något avseende vill inte Statens fastighetsverk kännas 
vid.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kultur- och demokratiminister 
Alice Bah Kuhnke:

1. Hur ser den fortsatta processen ut angående renoveringen av Kungliga 
Operan?

2. När avser kultur- och demokratiministern att trycka på startknappen?

………………………………………

Olof Lavesson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-09-30
Besvaras senast
2016-10-21
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


